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Ennen kokouksen alkua Maiju Lassilan koulun vt rehtori Mona Lotta Savinainen 
esittäytyi ja kertoi uuden koulun kuulumisia. 
 
Vs sivistysjohtaja Mikko Löppönen kertoi ajankohtaisista sivistystoimen asioista. 
 
Sivistyslautakunta haluaa selvittää koululaisten susikuljetusten kustannukset ja 
lähettää hakemuksen kustannusten korvauksesta valtiolle. 
 
Seuraava sivistyslautakunnan kokous on tiistaina 2.3.2021 klo 15.30 Sivistyskeskus 
Ahjossa. 
 
Kokouksen jälkeen sivistyslautakunnan jäsenillä oli mahdollisuus tutustua uuteen 
koulurakennukseen. 
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